
   Αθήνα, 27/08/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Οικονομικών 

  Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

  Τoν κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

  Τoν κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

ΘΕΜΑ : «Οι ιδιοκτήτες “ΤΑΧΙ” ζητούν μέτρα στήριξης λόγω κορωνοϊού» 

 

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Όπως μας πληροφορούν οι ανωτέρω επαγγελματίες, τεράστια ζημιά από την 

πανδημία έχει υποστεί ο κλάδος των ΤΑΧΙ με το μεταφορικό έργο αλλά και τον τζίρο 

των επαγγελματιών του κλάδου να καταγράφει μείωση από 70% έως και 90%. 

Μάλιστα,  πληροφορηθήκαμε ότι, η Πανελλήνια Ομοσπονδία ΤΑΧΙ, στις συναντήσεις 

που πραγματοποιεί με κυβερνητικά στελέχη, ζητά σειρά μέτρων στήριξης του κλάδου 

όχι για να ανακάμψουν αλλά για να επιβιώσουν. Όπως χαρακτηριστικά επισημαίνουν 

τα στελέχη της: «Μόνο στην Αθήνα αυτή τη στιγμή είναι παρκαρισμένα πάνω 

από 3.000 ΤΑΧΙ, ελλείψει μεταφορικού έργου!» 

Οι επαγγελματίες του κλάδου υποστηρίζουν ότι, τα μέτρα προστασίας για την αποφυγή 

διάδοσης της πανδημίας του κορωνοϊού, αρχικά, έθεσαν σε ακινησία το 

80% του στόλου των ΤΑΧΙ, ενώ οι ημερήσιες εισπράξεις δεν επαρκούν για τη 

στοιχειώδη συντήρηση του οχήματος και συχνά δεν καλύπτονται ούτε τα έξοδα για τα 

καύσιμα. Εν κατακλείδει, ορισμένα από τα αιτήματα που επιθυμούν οι επαγγελματίες 

να ικανοποιήσει η αρμόδια για τον κλάδο των ΤΑΧΙ πολιτική ηγεσία, είναι: 

α) Ένταξη των αυτοκινητιστών ΤΑΧΙ στις πληγείσες επιχειρήσεις και για τον Μάιο 
τρέχοντος έτους.  
β) Κατάργηση προκαταβολής φόρου στις φορολογικές δηλώσεις περιόδου 2019. 
γ) Κατάργηση Τέλους Επιτηδεύματος. 
δ) Σταθεροποίηση του ΦΠΑ στο 13%, ακόμα και μετά τον Οκτώβριο, καθώς το μέτρο 
αυτό είχε αναγγελθεί ως προσωρινό, κατά την αρχική περίοδο διασποράς  της 
πανδημίας του κορωνοϊού. 
ε) Άρση του αποκλεισμού των Ε.Δ.Χ. ΤΑΧΙ από κάθε κοινοτικό ή εθνικό 
αναπτυξιακό πρόγραμμα. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

9025

Ημερομ. Κατάθεσης:

27/8/2020



 

 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:  

Προτίθεσθε να στηρίξετε την επιβίωση του κλάδου των ΤΑΧΙ, υλοποιώντας τα 

παραπάνω μέτρα, που προτείνει ο κλάδος των επαγγελματιών ιδιοκτητών ΤΑΧΙ;  

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 




